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ACTA NÚM. 151 
 
 
 

Membres assistents: 
Beltrán Antolín, Joaquín 
Blanes Garcia, Ian 
Bosch Merino, Assumpció 
Cebollada Frontera, Angel 
Cendrós Carreras, Mireia 
Chamarro Lusar, Andrés 
Coll Andreu, Margalida 
Fernández Peña, Emili 
Freixas Alàs, Margarita 
García Borrás, Antoni 
Guerrero Rebollo, Fernando 
Malgosa Morera, Assumpció 
Miralles Guasch, Carme 
Montesinos Andrade, Juan 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Ortin Angel, Pere 
Pujol Altarriba, Anna 
Ramos Morilla, Xavier 
Sales Pujol, Dolors 
Tintoré Balasch, Jaume 

A Bellaterra, a les 10:30h del dia 16 de maig de 
2023, obre la sessió i la presideix el vicerector 
d’Economia, Xavier Ramos Morilla, i 
assisteixen virtualment els membres de la 
Comissió d’Economia i d’Organització 
assenyalats al marge. 

 
No hi assisteixen Marta Bertrán Tarrés, Ítaca Font i Bragulat, Jordi Hernández Sánchez, Aida Pinazo 
Gutiérrez, Arnau Rusinés Torras ni Vicenç Robles Alarcon. 
 
 
Excusen la seva assistència Elisabet Pladevall Ballester, Rosa Maria Sebastian Pérez i Olga 
Serradell Pérez. 
 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 
1. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

1. Serveis de redacció, direcció d’obra i serveis complementaris de l’ampliació de l’edifici M 
2. Adequació dels espais i les instal·lacions a la normativa contra incendis i d’accessibilitat de 

la Unitat docent de l’Hospital universitari Vall d’Hebron  
 
2. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
 
1. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 
 

1. Serveis de redacció, direcció d’obra i serveis complementaris de l’ampliació de l’edifici M 
 
El president obre la sessió, dona la benvinguda a les persones assistents i agraeix la seva presència 
malgrat que la convocatòria ha de estat realitzada amb caràcter urgent i extraordinari. 
 
Diu que el motiu d’aquesta sessió es deu a la necessitat d’aprovar els punts que seran objecte de 
debat el més aviat possible, perquè cal licitar aquests projectes i com es conegut per tothom aquests 
procediments acostumen a ser llargs i dilatats en el temps. 
 
Així mateix, es disculpa pels errors que conté el document d’aquest punt i del següent els quals han 
estat esmenats i que en aquest moment es remeten de manera telemàtica a les persones assistents 
perquè els puguin consultar.  
 
Tot seguit cedeix la paraula al gerent perquè expliqui el punt, el qual pren la paraula i diu que és 
urgent aprovar-lo avui perquè l’adjudicació de licitació ha d’estar finalitzada abans del 31 de 
desembre d’enguany.  
 
Informa que el Ministeri de Sanitat finança amb 2.2M€ la construcció de l’ampliació de l’edifici M de 
la Facultat de Medicina del campus de Bellaterra, perquè sigui possible augmentar l’oferta 
acadèmica de places en els àmbits de la salut;  així com  també s’inclou el finançament de les obres 
de l’adequació dels espais i les instal·lacions a la normativa contra incendis i d’accessibilitat de la 
Unitat docent de l’Hospital Universitari Vall d’Hebron per tal que es puguin dur a terme activitats de 
formació a l’esmentat centre. 
 
 
Acabada la seva intervenció  s’obre un torn de debat en el qual es pregunta el següent: 
 
 
- Es pregunta si tot aquest projecte implicarà un augment de les tasques que hauran de dur a 

terme el personal d’obres i arquitectura de la UAB, així com el personal d’administració 
directament implicat.  

- Es sol·licita que es facilitin més detalls de tot el projecte d’ampliació de l’edifici. 
 
 
El gerent pren la paraula i comenta que efectivament hi haurà oficines que tindran un augment del 
seu nivell de tasques habituals, com és el cas de l’Oficina de Contractació, ja que aquest tema 
conjuntament amb l’increment del PIU rebut suposarà un increment de la seva feina diària. També 
l’àrea d’Arquitectura i Logística es troba a la mateixa situació. No obstant això, en són conscients i 
està previst dotar de més recursos l’Oficina de contractació. 
 
Pel que fa a la segona qüestió plantejada diu que correspon al rector donar el detall del projecte de 
manera global.  
 
El president pren la paraula i comenta que el projecte no està tancat definitivament, que encara està 
en fase de negociació amb el Ministeri, però que la UAB vol tenir tota la documentació preparada 
per quan s’obtingui l’aprovació definitiva. Diu que no és fàcil gestionar tot el projecte, per això s’està 
avançant el màxim possible la feina. 
 
Així mateix, diu que aquesta ampliació afecta a Medicina, però també a tot l’àmbit de la salut i que 
tindrà un impacte en cadena en els usos dels espais ja que alguns en quedaran alliberats i es podran 
fer reubicacions.  
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Insisteix que el projecte no està del tot tancat amb el Ministeri. 
 
S’obre un segons torn de debat en el qual es pregunta el següent: 
 

- Com pot afectar aquest projecte a l’ús de l’edifici del campus de Sabadell i es sol·licita que 
es compti amb l’Escola d’Enginyeria per a analitzar aquestes implicacions atès que es tracta 
d’un centre que imparteix docència en dos campus diferents. 

- Es sol·licita que es tingui en compteu els estudis de psicobiologia i logopèdia també es 
considerin inclosos en l’àmbit de la salut. 

 
 
El gerent respon dient que el tema del campus de Sabadell el tractarà directament el rector i 
explicarà amb detall les implicacions globals del projecte. 
 
El president finalitza la intervenció comentant que es tindrà en compte que els estudis de 
psicobiologia i logopèdia es considerin inclosos en l’àmbit de la salut. 
 
 
En relació al punt 1.1 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda: 
 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a la contractació Núm 
CONTR-44/2023 relativa als serveis de redacció, direcció d’obra i serveis complementaris de 
l’ampliació de l’edifici M, Facultat de Medicina del Campus de Bellaterra de la UNIVERSITAT 
AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics de l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords 
 

 

2. Adequació dels espais i les instal·lacions a la normativa contra incendis i d’accessibilitat de la 
Unitat docent de l’Hospital universitari Vall d’Hebron.  
 

El gerent comenta que els motius de l’aprovació d’aquest punt són idèntics als que s’han tractat al 
punt anterior, per això es remet als comentaris i explicacions efectuades. 

En relació al punt 1.2 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda: 
 

PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a la contractació Núm. 
CONTR-49/2023 relativa a l’adequació dels espais i les instal·lacions a la normativa contra 
incendis i d’accessibilitat de la Unitat docent de l’Hospital universitari Vall d’Hebron de la 
UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics de l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
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El dia 13 de juny de 2023 a les 11:00h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, 
estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


